
Z Á P I S  

z veřejného zasedání zastupitelů obce KOSOŘICE
konaného dne 05. srpna  2009 

Přítomni:  Ing. Tomáš Poslt, Václav Vávra, Jiří Hruška, Věra Králová, Jaroslav Kovář, Denisa 
Mojžíšová Pýchová  
Omluveni: Jiří Cerman 
Dále byli přítomni občané obce dle presenční listiny.

Jednání zahájil v 17:06 hodin a řídil starosta obce Ing. Tomáš Poslt  a konstatoval, že jednání 
zastupitelů je usnášeníschopné.

Navržený program zasedání:
1. Volba návrhové komise, ověřovatelů zápisu a zapisovatele
2. Kontrola minulého zápisu
3. Přestavba  č.  p.  45  na  Obecní  dům –  informace  o  stavu,  schválení  podání  žádosti 

z Programu rozvoje venkova, schválení projektových záměrů 
4. Smlouva  o  uzavření  budoucí  smlouvy  o  zřízení  věcného břemene s OSBD Mladá 

Boleslav 
5. Smlouva  o  zřízení  věcného břemene s firmou  ČEZ Distribuce  na  pozemky 622/2, 

650/1 a 435/1  
6. Výběr dodavatele na akci „Lesopark Kosořice“ 
7. Majetkové záležitosti – prodej parcel   
8. Smlouva na zajištění dotací – ČOV  a kanalizace
9. Zpráva kontrolního výboru 
10. Hospodaření obce v 1.pololetí
11. Rozpočtová opatření 
12. Schválení záměru a projektu rekonstrukce komunikací na p.č. 650/1, 435/31 a 435/78
13. Zprávy z činnosti OÚ
14. Diskuse
15. Návrh usnesení  

Program byl bez připomínek a doplnění přijat 

 schváleno 6 hlasy
proti 0

K bodu 1.
Zapisovatelka: Kovaříková Jaroslava schváleno 6 hlasy

proti 0
Návrhová komise: Mojžíšová Pýchová Denisa

Hruška Jiří    schváleno        6 hlasy
proti 0

Ověřovatelé zápisu: Kovář Jaroslav    
Králová Věra schváleno 6 hlasy

proti 0
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K bodu 2.
Kontrola minulého zápisu:

- starosta obce pověřen zadáním proj. dokumentace na přestavbu č.p. 45  splněno
- podepsání smlouvy s fi ZETA                          splněno
- zadání kompl. služeb s prodejem parcel            nesplněno – přechází do dalšího 

zasedání

K bodu 3.
Přestavba  č. p. 45  na Obecní dům.
Záměr projednán s fi Direkta Group z důvodů zajištění podání žádosti na dotaci z Programu 
rozvoje venkova. Do konce týdne bude vydáno územní rozhodnutí. Současně pracuje arch. 
Kukrál  na projektu  ke stavebnímu povolení,  mělo by být  dokončeno do poloviny měsíce 
srpna. 
Stále není doplacena druhá splátka za nemovitost č. p. 45, protože doposud nebyl proveden 
výmaz  zástavního  práva  na  nemovitosti.  Po  jednání  s právničkou  byl  navržen  dodatek 
smlouvy, kde je navržen postup na splacení druhé částky. Dodatek kupní smlouvy obdrželi 
zastupitelé v předstihu.  Starosta  požádal  o  odsouhlasení  způsobu splacení  druhé částky  za 
koupi nemovitosti č. p. 45.

schváleno 6 hlasy
 proti 0

Starosta  obce  požádal  o  souhlas  s podáním  žádosti  z Programu  rozvoje  venkova  na  akci 
„Obecní dům v obci Kosořice“

schváleno 6 hlasy
proti 0

Dále  požádal  o  souhlas  s uzavřením  smlouvy  o  dílo  s fi  Direkta  Group  na  zpracování 
dokumentace k žádosti o dotaci na uvedenou akci. Za zpracování dokumentace obec zaplatí 
20 tis. Kč při předání žádosti  a 65 tis. Kč v případě úspěšného získání dotace. V případě, že 
v dotaci budeme neúspěšní, bude žádost zaktualizovaná o případné nové podmínky podána 
další rok. 

schváleno 6 hlasy
proti 0

Současně s podáním žádosti o dotaci je nutno schválit plány práce organizací a spolků v obci. 
Plány byly projednány se zástupci jednotlivých organizací. Jedná se o návrh plánů na rozmezí 
let 2010 – 2012.
Starosta obce požádal o schválení plánu práce s mládeží v obci Kosořice na 2010-2012

schváleno 6 hlasy
proti 0  

Schválení plánu vzdělávání obyvatel v obci Kosořice na 2010-2012
schváleno 6 hlasy
proti 0

K bodu 4.
Smlouva o uzavření budoucí smlouvy o zřízení věcného břemene s OSBD Mladá Boleslav 
Jedná se rekonstrukci stávající vodovodní přípojky k budově č.p.45 – vedení přípojky je na 
pozemku OSBD na st. p. č. 26/1. Za povolení zřízení věcného břemen uhradí obec OSBD 
jednorázově 500,00 Kč. 

schváleno 6 hlasy  
proti 0
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K bodu 5.
Smlouva o zřízení věcného břemene s firmou ČEZ Distribuce na pozemky 622/2, 650/1 a 
435/1.  
Smlouva se  týká  položených  kabelů na obecních pozemcích a  výstavby trafostanice  před 
vodárnou.

schváleno 6 hlasy
proti 0

K bodu 6.
Výběr dodavatele na akci „Lesopark Kosořice“
Výběrové  řízení  bylo  realizováno  firmou  PFI  s.r.o.,  zastoupená  MGR.  Karlem  Špádou, 
jednatelem firmy.  Dle zákona o veřejných  zakázkách  byly  provedeny veškeré předepsané 
úkony.  Výběrová komise  odsouhlasená  na  předchozím zasedání  se  sešla  dne 15.7.2009 a 
hdonotila  doručené  nabídky.  Z oslovených  5  firem  podaly  nabídky  firmy  JENA s.r.o., 
Zahradní technika Martinov a HYPŠA s.r.o.
Zadávací dokumentace byla odsouhlasena pracovníky SFŽP. Jako jediné výběrové kritérium 
byla zvolena celková cena.  Výběrová komise doporučila  ke schválení Zastupitelstvu obce 
Kosořice jako dodavatele celé akce firmu HYPŠA s.r.o.

Starosta obce pověřen podepsáním smlouvy.
schváleno 6 hlasy 
proti 0

Z  harmonogramu  předloženého  v  nabídce  je  navrženo  provést  na  podzim  tohoto  roku 
zatrubnění, modelaci terénu a výsadbu stromů a na jaře příštího roku další terénní úpravy a 
založení trávníků. Termín dokončení  byl předepsán na 30.4.2010.
Dále bylo jednáno s firmou ZVHS kvůli vyčištění koryta přepadu od rybníka do soutoku s 
Vlkavou. Termín bude co nejdříve po sklizni obilí panem Pekařem na přilehlých polích.
 

K bodu 7.
Majetkové záležitost – prodej parcel
Záměr prodeje parcel 435/83-85 byl vyvěšen stanovenou dobu na úřední desce OÚ i na www 
stránkách. V záměru nebyla stanovena kriteria pro výběr, proto musí být kriteria schválena 
dnes. Jako 1. kriterium – trvalé bydliště v obci Kosořice

2. kriterium – datum podání žádosti 
schváleno 6 hlasy 
proti 0

Na parcelu č. 435/83 podány 3 žádosti – Štechová Jarmila, Kosořice, ze dne 26.6.2009 
      Žulkevič Michal, MB ze dne 30.6.2009 
      Hájková Markéta, Kosořice, ze dne 2.7.2009

Souhlas s prodejem parcely č. 435/83 Jarmile Štechové za cenu 630,00 Kč/m2

schváleno 6 hlasy
proti 0

Na parcelu č. 435/84 podána 1 žádost – Macháč Jaroslav, Kosořice, ze dne 10.6.2009
Souhlas s prodejem parcely č. 435/84 Jaroslavu Macháčovi za cenu 630,00 Kč/m2
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schváleno 6 hlasy
proti 0

Na parcelu  č.  435/85 podána  1 žádost  –  manželé  Milan  a  Jana  Ottovi,  Kosořice,  ze  dne 
10.6.2009
Souhlas s prodejem parcely č. 435/85 manž. Ottovým  za cenu 630,00 Kč/m2

Podepsáním smluv  za  stejných podmínek  jako  při  prodeji  parcel  v lokalitě  SAD pověřen 
starosta obce.  

schváleno 6 hlasy
proti 0

K bodu 8.
Smlouva na zajištění dotací – ČOV a kanalizace
Jednáno s fi Direkta Group – v listopadu bude vyhlášena dotační titul  na realizaci ČOV a 
kanalizace. Je nutné mít připravené podklady pro dotace. Za vypracování žádosti  o dotaci 
obec uhradí částku 20 tis. Kč při podání žádosti a 65 tis. Kč po úspěšném zajištění dotace. 
Vyžádání podkladů je stejné jako u předchozích žádostí o dotace.
Schválení  zadání  vypracování  žádosti  na  dotaci  z OPŽP na  akci  „Kosořice  –  splašková 
kanalizace a ČOV“ 
Podepsáním smlouvy s fi Direkta Group s.r.o. pověřen starosta obce. 

schváleno 6 hlasy
proti 0 

 

K bodu 9.
Zpráva kontrolního výboru 
Zprávu  podala  předsedkyně  výboru  Denisa  Mojžíšová  Pýchová.  Dne  30.6.2009  byla 
provedena  kontrola  plnění  usnesení  ze  zasedání  zastupitelů  obce  a  nebyly  shledány 
nedostatky. 
Stále však zůstávají některé nesplněné úkoly – sběrné koše pro pejskaře, opravení houpaček a 
prolézaček na hřištích. Dále byla provedena kontrola nákladů na svoz bio a velkoobjemového 
odpadu. Za likvidaci bio odpadu včetně dopravy jsme za 1. pololetí  uhradili  již 8992 Kč. 
Nutno dořešit možnost  ukládání bio odpadu se ZD Luštěnice. Po úpravě prostranství před 
sběrným místem bude nutno tuto situaci řešit. Kontejner je děravý a vyhnívající kal by vytékal 
na nově upravenou plochu sběrného místa. 
Zastupitelstvo obce vzalo zprávu na vědomí.

K bodu 10.
Hospodaření obce za 1. pololetí roku 2009
Zprávu podala Kovaříková Jaroslava. Příjmy obce za 1. pololetí činily 5 270 tis. Kč (prodej 
parcel v lokalitě SAD a daňové příjmy). Výdaje obce činily 1 553 tis. Kč (provozní náklady). 
Největší  položky budou ve 2.  pololetí  na akce Lesopark a opravu chodníků a  ploch před 
sběrným místem a u prodejny. 
Zastupitelstvo obce vzalo zprávu na vědomí.
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K bodu 11.
Rozpočtová opatření 
Rozpočtová opatření č. 4 – v příjmech částka + 36 674,00 Kč - největší položka dotace od 
obcí na provoz MŠ.  Ve výdajích  částka + 24 4530,00 Kč – navýšení položky nákup služeb o 
částku 140 tis. Kč za dokumentaci k budově č. p. 45 a částku 93 tis. Kč za pořízení výpočetní 
techniky od fi Galileo Corporation  s.r.o. (obdržíme však dotaci ve výši 85% ceny).
Schválení rozpočtového opatření schváleno 6 hlasy

proti 0

K bodu 12.
Schválení záměru a projektu rekonstrukce komunikace na p. č. 650/1, 435/31 a 435/78 
Jedná  se  o  komunikace  od  vodárny  k Vávrovým a  komunikace  od  Benešových k novým 
parcelám. Byl předložen návrh obou projektů k odsouhlasení záměru tyto akce realizovat. Pro 
možnost podání žádosti o dotaci je nutné získat stavební povolení. Zpracováním projektové 
dokumentace ke stavebnímu povolení včetně inženýrských služeb byl navržen ing. Stejskal – 
Dopravní  projekce.  V  průběhu  stavebního  řízení  budou  mít  všichni  majitelé  sousedních 
pozemků  možnost  připomínkovat  obě  akce.  Podle  předloženého  návrhu  je  nutné  dořešit 
parkoviště  u  Obecního  domu,  otočku  na  komunikaci  od  vodárny  k Vávrovým  s nutností 
odkoupení  části  pozemku a  osazení  značkami tak,  aby komunikace  nebyla  přetěžována  a 
poškozována těžkými vozidly.
Souhlas se záměrem rekonstrukce komunikací schváleno 6 hlasy

proti 0
Souhlas se záměrem odkoupení části pozemku p. č. 37 v ZE v k. ú. Kosořice pro otočku od 
pana Václava Vávry za odhadní cenu 

schváleno 6 hlasy
proti 0   

Souhlas  se  zadáním  vypracování  projektové  dokumentace  ke  stavebnímu  povolení  na 
rekonstrukci komunikací na parc.č. 650/1, 435/31 a 435/78  ing. Stejskalovi 

schváleno 6 hlasy
proti 0

K bodu 13.
Zprávy z činnosti OÚ:
• podaná žádost na FŽP odsouhlasena a schválena další dotace na výstavbu Lesoparku ve 

výši 53 tis. Kč
• získali jsme dotaci na výpočetní techniku pro pracoviště CzechPOINT, výpočetní technika 

je již nainstalována, musíme ještě získat zabezpečení a nutné kvalifikační certifikáty, dále 
musí zřízení tohoto pracoviště odsouhlasit Ministerstvo vnitra ČR. 

• probíhá výstavba chodníků a ploch před sběrným místem a u prodejny firmou ZETA, do 
konce prázdnin budou hotovy chodníky a lávka – doporučeno, aby lávka byla zhotovena 
z pozinkovaných roštů a zábradlí také z pozinku, především z bezpečnostních důvodů v 
zimním období.

• prováděna kabelizace telefonního vedení směr Charvátce – provedeno bylo napojení – fi 
provede odstranění dřevěných sloupů a požádají o vyjádření k povrchovým úpravám

K bodu 14.
Diskuse:
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Starosta – po bouřce a vichřici hodně popadaných větví u občanů i na obecních pozemcích, po 
dohodě s hasiči bude proveden sběr a likvidace na místě pro pálení ohně u rybníka  
Návesní – bude vyhlášeno 
Nutno prohlédnout naplnění septiku u MŠ a vyčištění – zodpovídá Jiří  Cerman do 

začátku 
p. Kredba – do letáčku pro občany napsat co patří do bio odpadu a kam třeba s rozbitou  

střešní krytinou. Připomínka na ničení majetku účastníky sobotních zábav.
p. Langová – odklizení hlíny u sloupu – zajistí starosta u p. Svobody (ZETA)
p. Nytrová – bude zábradlí u nového chodníku
Starosta  –  při  kolaudaci  budeme  připomínkovat  a  řešit  s  ODSH  MG  MB,  případně  s 
Dopravním inspektorátem povolení tohoto zabezpečení 
p. Pokorná – dodržován předepsané rychlosti vozidel v obci – překračování 
Starosta – nemáme možnosti jako Policie ČR v postihu, budeme se snažit realizovat měřiče 
rychlostí na vjezdech do obce
p. Kredba – nové sloupky značek – více zabetonovat
Starosta – o novém osazení nebyla obec od SUS informována 
p. Piknerová – nesvítí pouliční osvětlení
Starosta – po vichřici došlo na několika místech k poruše vedení veřejného osvětlení. Byl 
požádán elektrikář p. Kredba s plošinou, aby prohlédl celé vedení – spadlé dráty již opravil a 
od dnešního dne by mělo být VO opět funkční.    

K bodu 15.
Návrh na usnesení
Návrh na usnesení předložila Denisa Mojžíšová Pýchová  

schváleno 6 hlasy 
proti 0

Závěr zasedání provedl starosta obce v 18:29 hodin. Poděkoval všem za účast. Další zasedání 
by se mělo konat dle plánu dne 7.10.2009.
 

Zapsala: Kovaříková Jaroslava

Ověřovatelé: Kovář Jaroslav        
Králová Věra           

……………………….. ……………………………
Ing. Tomáš Poslt Václav Vávra 
starosta obce místostarosta obce
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